
                                                                                              Tereszpol-Zaorenda dn.27.01.2016. 

 

                                       Sprawozdanie 

 

W roku 2015  Komisja Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa bardzo aktywnie uczestniczyła w 

pracach Rady Gminy Tereszpol. Zgodnie z Planem Pracy Rady Gminy, a także na podstawie 

planów pracy poszczególnych sesji Komisja Gospodarcza na posiedzeniach szczegółowo 

analizowała materiały na sesje, oraz opiniowała projekty uchwał. Zdarzały się przypadki , że 

pomimo pozytywnych opinii poszczególnych Komisji Stałych Rady jak też przyjęcia uchwały 

przez Radę Gminy, uchwała budziła zastrzeżenia wojewody. Nigdy jednak nie 

dyskwalifikowało to całkowicie uchwały. 

 

Drugą bardzo ważną formą pracy Komisji Gospodarczej były tzw. „sesje wyjazdowe- 

terenowe”.  

Dotyczyły one takich tematów jak: 

1. Przegląd ulic w Tereszpolu –Zaorenda. Ulice, Kolejowa ,Piaskowa, Leśna, oraz nowo 

powstała Polna. 

2. Ogólny stan Oczyszczalni Ścieków „Z G Kom.” 

3. Miejsce zakończenia kanału instalacji burzowej. 

4. Stan techniczny i estetyczny ujęć wody w Lipowcu i Tereszpolu – Zygmunty. 

5. Zapoznanie z obiektami w m. Lipowiec. 

-Szkoła Filialna 

-Plac zabaw przy szkole 

-Gminna droga asfaltowa 

-Teren pod punkt widokowy 

-Wiejskie boisko sportowe 

           6. Stadion sportowy (nowy) w Tereszpolu – Kukiełki. 

 

Z w/w sesji wyjazdowych sporządzano protokoły i przedstawiano je na sesjach Rady Gminy. 

Stwierdzone zaniedbania , błędy i uchybienia wymagające szybkich działań trafiły na ręce p. 

Wójta. 



Miło stwierdzić, że wiele z nich znalazło się w kręgu zainteresowania p. Wójta i podległych 

mu pracowników. Kwestia ,która budzi niepokój Komisji to brak działań dla polepszenia 

bezpieczeństwa ujęć wody. Do tego tematu będziemy powracali , aż do pozytywnego finału. 

Sesje wyjazdowe pozwoliły radnym , członkom komisji na zapoznanie się ze specyfiką 

odwiedzanych miejscowości Gminy Tereszpol i naocznie przybliżyły istniejące problemy. 

 

Śmiało z satysfakcją mogę stwierdzić, że współpraca członków komisji była rzeczowa i 

merytoryczna co zawsze prowadziło do pozytywnych rozwiązań. Mam nadzieję , że tak  też 

będzie w roku 2016. 
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